
 

Dagsorden 

Skolebestyrelsen 

 

 

 

Mandag d. 27. sep. 2021 

 

 

Der afholdes møde i skolebestyrelsen mandag den 

27. sep. 2021 kl. 19.00 – 21.00 på afd. for de ældste elever 

med følgende dagsorden:                    

                      Bemærk tid og sted!  

 

 

Fraværende:  

Forældrevalgte: Thomas og Lasse 

Skolen: Jesper 

 

Dagsorden:    Referat: 

 
 

                             

1. Orientering. 

 

a) Fra elevrådet 

 

 

 

b) Fra Formanden 

 

 

 

 

 

c) Fra Skoleledelsen 

• Jens (Indskoling og SFO) 

• Susanne (Udskoling) 

• Lars 

 

 

 

d) Fra Personalet  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Christian fortæller kort om SB´s 

opsætning, da elevrådets medlemmer 

er nye. 

 

Elevrådet deltager med Jonas, 

formand, 9b og Adam, næstformand, 

9c 

 

Christian: 

Læserbrevet under byggeri 

Indkaldelse til Landsmøde – ingen 

tilmeldte 

Forældremøder løber fint. 

 

Indskolingen/Jens 

SFO – 130 børn 

Stadig fokus på udelivet i skoletiden 

Netværksmøde SFO-ledere – oplever 

udfordringer ift. SFO-ansøgningsfeltet. 

Rekrutterer andetsteds fra. 

Alternativuge på indskolingen i uge 39. 

 

 

Susanne/Udskolingen: 

Tilmelding til vinterprøverne for 

obl. valghold er påbegyndt. 

Tiltag af kvickly-vagt samt kontakt 

til forældre kan endnu ikke måles 

om færre forlader skolen i 

spisepausen. De registreres på 

lærerværelset. Forældre kontaktes 

eft. 3x. af klasselæreren. 

 

 

2.   Byggeri. 

             LF giver en status. 

              

 

Lars:  

Børnene tilbydes kun test én gang om 

ugen. 



 

3. Henvendelse fra Danske Skoleelever. 

 

 

 

 

Personale: 

Kommer ind under byggeri. 

FN´s Verdensmål, praktiskorienteret 

aktiviteter. 

 

Elevrådet: 

Står for poster til motionsdagen og 

indhold   

 

            Ang. et nyt projekt omkring skolefoto. 

            LF uddyber. 

 

 

 

4. Henvendelse fra Børnetelefonen. 

LF uddyber. 

 

 

 

5. Fælles trivselsaktiviteter. 

Fortsættelse fra sidste møde. 

 

 

 

 

6. Trafik – el-løbehjul – aflæsning Skolevej. 

Fortsættelse fra sidste møde. 

SL uddyber. 

             

 

 

 

 

 

7. Dialogmøde. 

Mødet er mandag den 29. nov. Kl. 16.30 – 18.00. 

 

 

 

 

 

8. Arbejdsområder. 

Fra sidste møde. 

 

 

 

 

 

 

 

9. Evt.  

 

 

 

 

Ad 2: Byggeri 

Lars fortæller kort Jonas og Adam om 

byggeriet. 

 

Økonomien/licitationen kan skabe 

forsinkelse i processen 

Udvidelsesblok på ventilation. 

Der kan ske yderligere prioriteringer. 

Byggeperioden forventes opstart primo 

november. 

Der venter os et logistikarbejde før og 

under byggeprocessen. 

 

Kulturprocessen (ind – og udskoling) er 

begyndt. 

Klubben venter på en byggekøreplan. 

 

Der spørges ind til, om tidsprocessen 

holder. Byrådets beslutning er ikke 

omstødt. 

 

Peter Ravn: 

Kolleger forsøger at påvirke politisk i 

ders debatindlæg. Fornemmer en 

manglende bevidsthed hos politikerne. 

 

Ca. 50% af forældrene virker ikke 

bevidste om sammenlægningen. 

Der efterlyses efter forældrehenvendelse 

info/tegninger ift. byggeriet. En 

visualisering eller evt. en folder. 

Der mangler fokus på udeområder. 

 

Christian: Opmærksomhed på byggeriet 

 

Ad 3: Vedr. Skolefoto 

 

Lars fortæller om et nyt projekt fra 

Danske Skoleelever. 

Vi fortsætter med Gauss. 

 

Ad 4: Vedr. Børnetelefonen 

 

Lars fortæller, at Børnetelefonen gerne vil 

have fokus på 2. og 3. årgang.  

Materialer udleveres til klasselærerne. 

 



Ad 5: Vedr. trivselsaktiviteter 

 

Christian repeterer sidste SB´s møde 

ønske om at arbejde på et fælles 

trivselsarrangement før 

sammenlægningen. 

Udskolingen og indskolingen ønsker 

arrangement i næstkommende skoleår, 

når vi er sammenlagt. 

Bestyrelsen laver sammen med skolen et 

arrangement ifm. samlingen af skolen.  

 

      

 

 

 

 

 

 

 

Ad 6: Trafik – el-løbehjul  

Skolens retningslinjer fra 2014 for 

almindelige løbehjul kan revideres ift. den 

nye forsøgsordning af 2019 for el-

løbehjul. 

 

Elevrådet kan være rollemodeller i 

formidlingen af sikkerheden omkring 

brugen af styrthjelm. 

Lars og Susanne kigger sammen på et 

forslag til nye retningslinjer. Dette 

medbringes til næste SB-møde. 

Elevrådet pointerer, at børnene over 15 

skal have mulighed for at benytte el-

løbehjul til/fra skole. 

 

Ad 7: Dialogmøde 

Med FI-udvalget i Hornslet 

SB-møde i november foreslås til at være 

den 30. november kl. 19.00 

 

Ad 8: Arbejdsområder. 

 

Flyttes til næste SB-møde 

 

Ad 9: Evt.: 

Forældrehenvendelser gennemgås 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

      

              

 

 

 

 

 

 

 



 


